
       Protokół Nr 41/10 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 14 września  2010 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1110

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz   Zastępca Wójta Jerzy Makowski   i  w  części  posiedzenia  Kierownik  Referatu
Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Pani Dorota Mazur .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum,  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 17  września  2010 r.
4.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze  2010 roku oraz 
   ocena przygotowania szkół do roku szkolnego 2010/2011
   Stanowisko komisji na sesję 
5.Ocena stanu ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy 
   Opinia komisji na sesję 
6.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2010 roku 
   Opinia komisji  
7.Sprawy róŜne    
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  40/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niŜej : 
Przewodnicząca komisji zaproponowała ,aby w pierwszej kolejności z uwagi na obecność Pani
Doroty Mazur Kierownika Referatu  omówić projekty uchwał  o numerach XLI/ 330/10 ,
XLI/331/10 i XLI/332/10 . Komisja wyraziła zgodę i wobec powyŜszego Pani Mazur  przestawiła
jak wyglądała procedura przygotowania projektów uchwał i poprosiła o pytania , uwagi  do
następujących projektów uchwał  : 
- projekt  uchwały Nr XLI/330/10 w sprawie uchwalenia „ Aktualizacji Programu  
  Ochrony Środowiska dla gminy Stargard Szczeciński na lata 2009-2012 z perspektywą 
  na lata 2013-2016”
- projekt  uchwały Nr XLI/331/10 w sprawie uchwalenia „ Aktualizacji Planu 
  Gospodarki Odpadami dla gminy Stargard Szczeciński na lata 2009-2012 z 
  perspektywą na lata 2013-2016”
- projekt  uchwały Nr XLI/332/10 w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu i 
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wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją na terenie gminy Stargard 
  Szczeciński „
W trakcie dyskusji poruszona została przez radną Renatę Kornet sprawa eternitu i 
terminu jego utylizacji .
Radny Roman Klim – przypomniał ,Ŝe garaŜe gminne znajdujące się w  miejscowości
Klępino   pokryte  są  eternitem  .  Ponadto  radny  zapytał   o  wyniki  kontroli
przeprowadzonej  przy udziale  policji  pod  względem usuwania  nieczystości  stałych  i
płynnych   na terenie gminy  .
Pani Mazur odpowiedziała ,Ŝe policja posiada aktualne dane o przeprowadzonej kontroli.
Komisja  w/w projekty uchwał  pozytywnie zaopiniowała .
- projekt uchwały  Nr XL/320/10  w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/167/08 Rady 
  Gminy Stargard  Szczeciński z dnia 24 października 2008 r. w sprawie przyjęcia 
  „Planu Odnowy Miejscowości Skalin „  gmina Stargard Szczeciński  - komisja 
   pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr XLI/321/10 w sprawie zmiany Uchwał dotyczących 
  zatwierdzenia „Planu Miejscowości  Barzkowice „ gmina Stargard Szczeciński – 
  komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt  uchwały Nr XLI/322/10  w sprawie określenia zasad i trybu prowadzenia 
 konsultacji  z  mieszkańcami  gminy  Stargard  Szczeciński-  komisja   pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XLI/323/10 w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin 
  Zlewni Jeziora Miedwie -komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt uchwały Nr XLI/324/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. , zmiany 
  limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  oraz wydatków na 
  programy realizowane ze środków  pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej , 
  niepodlegających zwrotowi środków z pomocy  udzielanej przez państwa 
  członkowskie (EFTA) oraz innych środków pochodzących ze źródeł  zagranicznych 
  niepodlegających zwrotowi -komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  ,   
- projekt  uchwały Nr XLI/325/10  w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
  budŜetowej- komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XLI/326/10  w sprawie współdziałania z Gminą Miasto Szczecin 
  w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych 
  przedszkolach i niepublicznych innych formach wychowania przedszkolnego , 
  funkcjonujących na terenie Miasta Szczecin , dla mieszkańców Gminy Stargard 
  Szczeciński – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt uchwały Nr XLI/327/10 w sprawie uchwalenia trybu i sposobu powoływania i 
  odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Stargardzie 
  Szczecińskim oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania- komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- projekt uchwały Nr XLI/328/10 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/104/08 Rady 
  Gminy Stargard Szczeciński z dnia 29 lutego 2008 r . w sprawie zasad przyznawania 
  Środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
  przeznaczonych na dofinansowanie zadań  w zakresie budowy indywidualnych 
  oczyszczalni ścieków- komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- projekt chwały  Nr XLI/329/10 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXII/259/09 Rady 
  Gminy Stargard Szczeciński z dnia 20 listopada 2009 r. w sprawie określenia zasad 
  dofinansowania usuwania i  unieszkodliwiania odpadów zawierających azbest z terenu 
  gminy Stargard Szczeciński – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt uchwały Nr XLI/333/10 w sprawie oddania w uŜyczenie na czas nieokreślony 
  nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stargard Szczeciński – komisja 
  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .      
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Zastępca wójta poinformował m.in.  ,iŜ boisko przy tej posesji pozostaje dla potrzeby
mieszkańców na cele ogólnowiejskie .
Radny Roman Klim- przypomniał ,Ŝe ten budynek wymaga remontu  .
Radna Kornet – powiedziała ,Ŝe podczas wcześniejszej dyskusji odnośnie przekazania
tego budynku był  warunek  taki , Ŝe przekazujemy, ale  remont   przeprowadzają na
własny koszt i taki powinien być zapis w umowie . 
Ad.4
Przewodnicząca  komisji  przedstawiła  informację  dotyczącą  działalności  Ośrodka
Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2010 roku oraz ocena przygotowania szkół do
roku szkolnego 2010/2011.
W trakcie dyskusji zastępca wójta wyjaśnił sprawę  dotyczącą wprowadzenia nauki na
dwie zmiany w Małkocinie w związku z remontem szkoły jak to się przedstawiało i co
ustalono , dyskutowano na temat szkoły w Koszewie- gdzie są trzy oddziały i nauka trwa
w łączonych klasach .
Sprawa opiekunów przy dowozie  dzieci do szkół , kurs liniowy MZK do szkoły  w
Kunowie- ten problem poruszyła przewodnicząca komisji .
Komisja przyjęła następujące stanowisko, a mianowicie : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa i  Oświaty  po  przeanalizowaniu  informacji  dotyczącej
działalności  Ośrodka  Administracyjnego  Szkół  za  I-sze  półrocze  2010  roku  oraz
przygotowanie szkół do roku szkolnego 2010-2011- przyjęła powyŜszą informację .
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5 
Przewodnicząca  komisji  przedstawiła  informację  dotyczącą  oceny  stanu  ochrony
przeciwpoŜarowej na terenie gminy . 
Radna Renata Kornet odnosząc się do informacji i porównując ile razy jednostka OSP w
Sownie  za pierwsze dwa kwartały roku 2010 wyjeŜdŜała do poŜarów ,bo  było to tyle
samo co OSP Grzędzice .Biorąc pod uwagę  stan techniczny samochodu OSP Sowno
poprosiła  o  ujęcie  w  budŜecie  gminy  na  2011  rok,  środków  na  zakup  nowszego
samochodu straŜackiego .
Komisja przyjęła następującą opinię , a mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty dokonała oceny i przyjęła informację dotyczącą
stanu ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.6
Komisja bez uwag przyjęła i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za I-
sze półrocze 2010 roku . 
Ad.7
Radny Roman Klim – powiedział o konieczności postawienia przystanku autobusowego
MZK na początku wsi , aby dzieci nie przechodziły na drugą stronę .
Radna Renata Kornet poinformowała o trudnej sytuacji mieszkaniowej pewnej rodziny ,
gdzie urodziło się ósme dziecko . 
Ad.8 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                            Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :
2010.09.14                                                                                    2010. …....................... 


